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Abstract (en)
The invention is aimed at a clip for attaching flat objects to a supporting device, with two integrally connected clip legs which have at one end jaws
acting oppositely to one another and at their other end lever arms for spreading the jaws apart, the two clip legs (1) being connected to one another
by means of a fork-shaped stirrup (2), of which the fork bow (3) acts as a spring and the fork legs (4) are formed at their free end onto the clip legs
(1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung richtet sich auf eine Klammer zum Befestigen von flächigen Gegenständen an einem Tragelement mit zwei einstückig verbundenen
Klammerschenkeln, die an ihrem einen Ende gegeneinander wirkende Backen und an ihrem anderen Ende Hebelarme zum Spreizen der Backen
aufweisen, wobei die beiden Klammerschenkel (1) durch einen gabelförmigen Bügel (2) miteinander verbunden sind, dessen Gabelbogen (3) als
Feder wirkt und dessen Gabelschenkel (4) an ihrem freien Ende an die Klammerschenkel (1) angeformt sind.
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